
 

 

ACTA CONSELL DE BARRIS 
 
Exp. 2023/005922 
 
 
Data: 14/12/2023 
Lloc: Saló de Plens Ajuntament 
Hora 19.05 h 
 
ASSISTENTS 
 

Nom Cognoms Entitat/Departament Consell 

Emma Duran 
Ajuntament/Presidenta/ Regidora 
Participació ciutadana i Cultura 

 

Ferran Cerdeira 
Ajuntament/President suplent - Regidor 
aigua i energia/Festes 

 

Montse Muñoz  Ajuntament/Coordinadora  
Ruth Lozano Ajuntament/Secretària  
Josep Sans  APP Finca Oasis Barris 
Griselda  Sanahuja AV Casc Antic Barris 
Mar Pallarés AV Les Planes Barris 
Núria Artola AV Les Planes Barris 
Francisco Jiménez AV Les Planes Barris 
Antonio López AV Ribes Blaves Barris 
Pere Martínez AV Ribes Blaves Barris 
Joan Parra AV La Rambla-Eixample Barris 
Jose  Gallardo AV La Central- Olivera Barris 
Antonio Piris AV La Rambla-Eixample Barris 
Joan Parra AV La Rambla-Eixample Barris 
Albert  Policia Local Barris 
Rodri  Policia Local Barris 
Anna Ollé Junts per Olesa Barris 

 
 
 

Ordre del Dia 
  
1. Donar compte de l acta anterior 
2. Dinàmica d anàlisi del Consell 
3. Altres informacions de les entitats i de l Ajuntament (gestió i estalvi d aigua,    

percepcions de les Associacions respecte els consums, pressupost participatiu, 
agenda urbana...)  

4. Precs i preguntes   
 

 
Desenvolupament del Consell 
 
 
A les 19.05 hores, del dia 14 de setembre de 2023, comença el Consell de Barris 
al Saló de Plens  .  
 
 



 

 

La regidora comença l acte amb les presentacions dels assistents i els hi comenta 
un canvi de dinàmica en el Consell. 
 
 

1. Donar compte de acta de la sessió anterior  
 
Es dona compte de l acta de la sessió anterior i s aprova per unanimitat. 
 

2. Dinàmica d anàlisis del Consell 
 

La Montse pren la paraula dient com treballaran durant el Consell, es faran 2 grups 
i es treballarà el Vincle, s explica que hi ha 2 fases comentar i dir el que funciona i 
el que no està funcionant i que caldria fer per part de l Ajuntament i per part de les 
entitats. 
S utilitzen post-it de colors: 
 
Color verd: coses positives i  que s està fent 
Color groc: coses que s estan fent però es poden millorar 
Color blau: coses pendents de fer i qui es considera que ho ha de fer ( ajuntament, 
entitats o altres). 
 
Els grups han de consensuar entre ells totes aquelles activitats que volen fer i on 
volen arribar, poden estar d acord o no. 
 
En Ferran (regidor de Festes) els hi explica un exemple pràctic; ex. L Agenda 
Cultural, es va comentar en el Consell de cultura; la queixa era que moltes dades 
no sortien bé, i  després s ha treballat per millorar i entre tots s ha fet. 
 
Es distribueixen en 2 grups de 6 persones i comencen la dinàmica ( parlen entre 
ells i escriuen en els post-it de diferents colors les propostes de millora, les 
activitats que s estan fent, etc... se ls hi deixa 30 minuts per a consensuar entre els 
grups. 
 
Griselda del AV Casc Antic i Mar Pallarès de l AV Les Planes fan de portaveus dels 
dos grups i comenten les coses que han sorgit i creuen que funcionen (color verd) 
per part de l Ajuntament:  
 

 La Comunicació Xarxes socials i el @ Aquesta setmana Olesa  enviat 
setmanalment a les entitats. 

 Mantenir les Subvencions; ajuden molt als barris tot i el drama burocràtic 
funciona bé la tramitació electrònica. 

 Dinamització als barris per totes les edats. 
 La feina de l entitat AVO de presa de tensió al veïns/es dels barris. 
 La Comunicació entre la policia i l AV dels barris és molt positiva, ha millorat 

molt. 
 

Coses que es fan però cal millorar (color groc): 
 

 Millorar l atenció ciutadana amb els veïns del barris 
 Augment del pressupost per les subvencions. 
 Fer un Consell on es treballi i es parli sobre la gent gran; crear espais i 



 

 

dinamitzar la seva atenció, es podria fer conjuntament amb Benestar Social. 
 Millora en els tràmits i gestions administratives (gent gran per fer 

pagaments, sol·licituds, etc). 
 

 
Coses pendent (color blau):  
 

 Col·legi electoral als barris de l  Oasis i Ribes Blaves. 
 

Tot i que no és competència de l Ajuntament es pot fer la consulta, però per part de 
l Ajuntament es pot posar un autobús si més no per poder anar a votar. 
 

 OAC mòbil, apropar aquest servei als barris. 
 Donar més visibilitat a les AV en general, que sàpiguen que poden anar a 

fer consultes, per treballar les queixes que poden tenir i dubtes. 
 

Es comprometen a donar un horari per AV per els veïns/es de cada barri, fer 
campanya publicitària per donar aquesta informació als ciutadans de cara al gener 
2024. 

 Potenciar el civisme per respectar els espais públics. 
 Comunicar prèviament els canvis en la circulació mitjançant plafons, AV i 

tots els medis possibles. 
 Fer alguna activitat conjunta amb totes les AV, una Gimcana per conèixer 

els diferents barris i AV, finalitzar amb un dia fent una activitat conjunta. 
 Millora la rotonda sortida de la Ctra. De les Carpes, espai comú. 
 Nois i noies joves els hi han proposat de poder utilitzar l AV de Les Planes 

per estudiar arrel de les obres de la biblioteca; l Emma com a regidora de 
Cultura també explica la situació de com es trobarà el tema de la biblioteca 
però no podem oferir personal que estigui vigilant o donant suport a les AV. 
Si des de les AV poden posar aquesta persona, l Ajuntament estarà 
encantat de que es pugui fer. 

 
3. Altres informacions de les entitats de l Ajuntament (gestió i estalvi 

d aigua, percepcions de les AV respecte els consums, pressupost 
participatiu, agenda urbana...) 
 

Griselda del casc antic comenta el tema de l Agenda cultural, que els hi sembla 
que el termini per fer-ho és molt aviat per tema canvis horaris. Els regidors 
comenten que és important que informin de les activitats que es fan encara que la 
data no la sàpiguen. 
 
S informa de les votacions del pressupost participatiu del temps que hi ha que és el 
dia 17 de desembre, que animin a totes les persones per fer-ho. 
 
En Pitus es queixa que avui han estat les dinamitzadores i que havien dit que 
anaven de 10.00 a 13.00 h i que han arribat a les 11:50 i han marxat a les 12.20 h, 
es comenta que abans han anat a AV Ribes Blaves però que tampoc hi havia gent. 
 
L Emma comenta que s ha volgut fer perquè arribi a més gent i que fa 2 anys no 

 fet, i que va bé saber els diferents punts de vista per poder millorar per als 



 

 

propers anys. 
 
 
En Pitus comenta que hi ha un grup de WhatsApp de veïns/es de AV Oasis però 
que ell no hi és perquè has de donar a tothom el número personal i comenta que 
ha creat un grup a Telegram perquè en aquesta plataforma no és necessari donar 
telèfons personals de ningú i es pot posar enllaços, informació, fotos i és una 
manera d informar als veïns/es del barri del que es fa a l AV i Ajuntament. És una 
bona idea per a la resta de les AV. 
 
Respecte a la gestió i estalvi d aigua, el regidor comenta que estem al límit del que 
diu l ACA, que facin difusió per estalviar aigua; i que s està treballant en la 
normativa per sancionar a tots aquells que no estan fent l ús adequat. En alguns 
barris la Minera ha començat a baixar la pressió de l aigua.  fent campanya a 
XXSS i s ha de conscienciar a la gent. 
 
S informa de l enquesta que hi ha en marxa al Participa que és sobre l Agenda 
Urbana i també parla d aquesta part, de com veiem a Olesa i com ens agradaria 
veure-la, anima a que la facin i d aquesta manera també poden veure una mica la 
situació actual i les idees que poden aportar envers Agenda urbana. (millora 
sistema aigua, canvi climàtic, consum,..). 
 

4. Precs i preguntes 
 

AV Les Planes comenta si pot canviar la data de la Festa del Barri, se ls hi 
comenta que hi ha un calendari i que normalment es fa un cap de setmana cada 
un a partir del mes de juliol. S ha de parlar entre La Central i Les Planes que son 
les dues AV que ho fan seguides i que els afecta. 
 
Sense més temes a tractar, s sessió a les 20:43 hores del dia 14 de 
desembre de 2023. 

 
 
 
 
 
 
 
DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 


